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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 18/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 17 de juny del 2013 
Horari: de 19.15 a 21 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Josep Ayuso Raya, regidor d’Urbanisme 
Rosa Martínez Camarasa, cap del servei d’Obres Públiques 
Quim Carné Jordana, regidor de Cultura 
Neus Sànchez Jiménez, tècnica dinamització cultural 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU  
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
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Excusen l’absència: 
 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants  
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior.  
2. Evolució de les obres de la Fase 1 del Passeig.  
3. Festa Major de Sabadell. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat.  
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules.  
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 

  
 

Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 20 de maig de 
2013 abans de donar-la per aprovada. 
 
La senyora Tona Sallent comunica que en aquesta acta consta com a excusada i ella va 
assistir-hi. 
 
A continuació, s’acorda que es modificarà aquest error i seguidament, en no haver-hi 
cap intervenció més, s’aprova l’acta. 
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2.  Evolució de les obres de la Fase 1 del Passeig 

 
El president del Consell dóna la benvinguda al senyor Josep Ayuso, regidor 
d’Urbanisme, i la senyora Rosa Martínez, cap del servei d’Obres Públiques. Ens fa 
saber que ens han vingut a explicar l’evolució de les obres del Passeig i la seva 
continuació amb la segona fase. Recorda que darrere les obres hi ha creada una 
comissió de seguiment de la qual en formen part diferents partits polítics acompanyats 
dels seus tècnics, que es reuneixen gairebé setmanalment per tal d’anar estudiant i 
suggerint noves idees en aquest projecte. 
 
Seguidament, Jordi Font cedeix la paraula a Josep Ayuso. 
 
El regidor d’Urbanisme ens explica que la Fase 1 de les obres, que està formada per la 
remodelació de la pl. de l’Àngel, el pg. de Manresa i el c. de la Palanca, ja està a la fase 
definitiva. Expressa que a la pl. de l’Àngel s’han col·locat jocs infantils per tal de 
construir una zona més familiar.  
 
Seguidament, exposa que al pg. de Manresa s’ha igualat tot a un únic nivell, per 
aconseguir que l’espai tingui més protagonisme respecte al vianant. També comenta 
que s’ha donat molta importància a la vegetació i s’han incorporat arbres que, malgrat 
les estacions de l’any, sempre siguin verds. D’altra banda, també s’han recuperat espais 
de pas tant per al vianant com per als comerços. 
 
Pel que fa al c. de la Palanca, ens comunica que es troba a la fase final de remodelació. 
 
A continuació ens informa sobre el procés de la fase 2 d’aquestes obres que consisteix 
en la remodelació del pg. de la Plaça Major. Expressa que la proposta és mantenir els 
mateixos materials i el mateix efecte visual, així com conservar els elements més 
rellevants, com ara la presència de l’aigua en aquest espai. 
 
Seguidament explica que caldrà tenir en compte l’evolució de les obres del tren i 
respectar les sortides d’aquestes instal·lacions. 
 
Per acabar ens fa saber que la Junta de Govern Local està a punt d’aprovar la segona 
fase de les obres que s’iniciarien a finals d’octubre o el mes de novembre per finalitzar 
aproximadament a finals del 2014. Està previst començar pel Racó del Campanar per 
tal de no interferir en la campanya de Nadal d’aquest any. 
 
A continuació pren la paraula la cap del servei d’Obres Públiques, Rosa Martínez, que 
ens fa una explicació més acurada i tècnica de la segona fase de les obres mitjançant 
un dibuix ordenat en el qual destaca: 

 
• Conservar les voreres àmplies com a zona de pas per als vianants i també els 

comerços. Es planteja que durant els caps de setmana s’ampliïn aquestes 
voreres i entre setmana s’escurcin per afavorir el transport públic. 

 
• Conservar també l’espai obert del Passeig per tal que els carrers del voltant, que 

són característics del casc antic, no ens provoquin la sensació de poca amplitud. 
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• Col·locar arbres en els 400 metres del Passeig per tal d’incorporar vegetació a 
l’espai i així aconseguir més ombra. 

 
• Afegir bancs entre arbre i arbre per afavorir la zona d’estada. 

 
• Es planteja la col·locació d’elements voluminosos al final del Passeig i al carrer 

de la Rosa per tal d’aconseguir zones ombrejades. 
 

• Al Racó del Campanar es pretén que sigui una zona d’estada i que estigui al 
mateix nivell de la pl. de Sant Roc i de la pl. del Doctor Robert. Es farà una 
obertura en el recorregut que emfatitza l’element de la torre i la tanca de la porta 
de l’entrada i que a la vegada, dona continuïtat al c. de l’Església.  

 
Jordi Font agraeix les explicacions i obre el torn de paraules. 

 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual i expressa que als comerciants se’ls havia 
dit que al Racó del Campanar s’instal·laria una petita tarima per poder-hi fer concerts. 
Vol saber si això està previst. 
 
Respon la cap del servei d’Obres Públiques i li mostra amb una diapositiva que l’espai 
quedarà configurat per poder dur a terme concerts de petit format dins del Racó del 
Campanar. 
 
El senyor Francesc Pascual pregunta si en aquest espai seria possible una ballada de 
sardanes. 
 
La senyora Rosa Martínez li respon que evidentment tindrien prou espai i que per això 
la idea és deixar-ho tot al mateix nivell de la plaça de Sant Roc. 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny i vol saber si els mosaics que hi ha 
actualment al Passeig s’utilitzaran per a les properes obres. 
 
El regidor d’Urbanisme li respon que no està previst d’aprofitar cap tipus de material 
dels que hi ha actualment. Expressa que sí que es recuperen els conceptes del passeig 
de la Plaça Major i elements com l’aigua que està previst d’ubicar-la a la part nord, 
davant de la botiga del Figuerola. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font i pregunta pels arbres plantats a les jardineres del 
passeig de Manresa. Vol saber si quan aquells arbres creixin aguantaran a la jardinera o 
si caldrà traslladar-los. 
 
La senyora Rosa Martínez li respon que sota el pg. de Manresa no hi ha prou terra, ja 
que hi ha serveis d’infraestructura. El problema és que sota de l’arbrat hi ha una 
connexió de telefonia i és per això que està plantat en jardineres. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga i pregunta què es farà de l’estàtua d’en 
Sallarès i Pla i també vol saber la possibilitat de fer un punt de trobada a la plaça Major 
per celebrar festius com per exemple l’Onze de Setembre o d’altres. 
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El regidor d’Urbanisme li respon que la segona fase es desenvolupa des del inici del pg. 
de la Plaça Major fins al principi de la Rambla i que, per tant, l’estàtua d’en Sallarès i Pla 
no es veu afectada. Insisteix que el que sí que recuperen són elements com l’aigua, tal 
com s’ha explicat anteriorment. 
 
Pel que fa el punt de trobada al pg. de la Plaça Major, expressa que amb l’espai tan 
ampli que ens queda hi ha possibilitats d’encabir-lo, tot i que això s’hauria de valorar en 
una tercera fase. 
 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual i pregunta si el tram del c. d’Alfons XIII 
s’inclou dins d’aquesta fase. 
 
El regidor d’Urbanisme, Josep Ayuso li respon que aquest carrer no està dins d’aquesta 
fase, però el que sí que hi està és el carrer del Mestre Rius. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Muñoz que vol saber l’alçada aproximada de l’alçat del 
c. del Pedregar del que s’ha parlat. 
 
La senyora Rosa Martínez li respon que aproximadament són uns 45 cm. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga i pregunta si el pàrking funcionarà abans de 
la finalització d’aquesta segona fase. 
 
El regidor d’Urbanisme, Josep Ayuso li respon que tot això anirà paral·lel. Ens fa saber 
que la previsió dels ferrocarrils de la Generalitat de Catalunya es treure el plec de 
clàusules abans de l’estiu i que tot encaixi. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font i pregunta pel material que formarà part de la 
paret de l’entrada al pàrquing que hi ha al pg. de Manresa. 
 
El regidor d’Urbanisme li respon que estarà formada d’un material d’alumini amb vidre 
que donarà una imatge visual més atractiva. 
 
El president del Consell agraeix els aclariments i passa al següent punt de l’ordre del 
dia. 
 
 

3.  Festa Major de Sabadell 
 
En primer lloc, el president del Consell ens explica que aquest punt de Festa Major s’ha 
portat al Districte en un moment on encara falten encabir algunes activitats, per tal de 
poder estar a temps de fer les nostres aportacions com a Districte. 
 
Seguidament, dóna la benvinguda i agraeix la presència a la Neus Sánchez, tècnica de 
Dinamització Cultural, i el Quim Carné, regidor de Cultura. 
 
A continuació, recorda que l’última vegada que es va parlar de la Festa Major es va 
demanar la participació del Districte 1 amb la definició de seguiment de totes les 
activitats que es programen, ja que som el Districte més afectat dins la Festa Major. 
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També comenta que se’ns va parlar d’una comissió de festes que no sabem si s’ha 
convocat o està pendent de convocar. 
 
Seguidament cedeix la paraula al regidor de Cultura, Quim Carné, per tal que ens 
aclareixi aquests dubtes. 
 
Pren la paraula en Quim Carné i respon que pròximament se’ns convocaria, tal com es 
va aprovar al Ple, juntament amb la col·laboració també dels diferents grups municipals i 
diverses entitats que representen a diferents col·lectius de la ciutat. 
 
A continuació ens fa saber que la Festa Major d’aquest any 2013 seguirà la mateixa 
dinàmica de l’any passat, en què es van aplicar els canvis més significatius. 
 
Expressa que la Festa Major seguirà la mateixa estructura de l’any passat que constava 
de: la Festa Tradicional Popular (és la que està en mans de les entitats que promouen 
la cultura popular), la Festa Cívica (en la qual col·laboren totes les entitats de la ciutat) i 
la Festa Artística (formada per tots aquells grups contractats de fora). 
 
D’altra banda, explica que la Festa Major es basa a realitzar les activitats en espais 
oberts de Sabadell on hi ha mes comerç, més gent pel carrer i que estiguin pròximes a 
l’Eix Central de la Festa. Ens fa saber que continuaran els concerts de nit i la 
programació de petits grups de música que actuïn entre el passeig de la Plaça Major i la 
Rambla. 
 
També explica que potencien molt una línia d’activitats esportives que es realitzaran 
durant la Festa Major i que una franja de gent jove l’espera i la gaudeix. 
 
D’altra banda, ens fa saber que es farà una reubicació d’escenari, ja que l’any passat va 
quedar petit en alguns concerts mitjans com per exemple la Festa Flaixback. S’està 
mirant de traslladar-los a la ronda de Ponent. 
 
Seguidament, ens assabenta que les barraques aquest any es tornaran a celebrar al 
Vapor Turull, ja que l’any passat van ser molt positives en aquest espai. Expressa que 
podem estar tranquils perquè hi ha un compromís establert amb la gent de 
l’organització, per tal de plegar a l’hora i d’intentar que es respecti tot el que es pugui 
l’espai on estaran ubicades. 
 
Per últim, ens fa saber que aquest any la zona entre el Casal Pere Quart i la botiga Zara 
no hi haurà activitats, ja que els comerciants ho han demanat. Hi ha moltes terrasses de 
bar. 
 
Un cop acabada l’explicació del regidor de Cultura, el president del Consell obre el torn 
de paraules. 
 
Jordi Font pregunta per les barraques de Festa Major. Vol saber si ja s’ha elaborat el 
projecte definitiu perquè aquest any també es celebrin al Vapor Turull. En aquest cas, 
vol saber si a partir d’ara sempre es celebraran en el mateix espai. 
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Quim Carné li respon que encara no tenen el detall d’aquesta activitat, però sí que han 
cregut convenient de fer-les al Vapor Turull, ja que l’any passat van anar molt bé i es 
creu que és l’espai més adequat. Insisteix que això no vol dir que altres anys es pugui 
canviar la ubicació, ja que sempre es valora com han estat l’any anterior i després es 
decideix. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font i explica que l’any passat sí que van donar bon 
resultat les barraques en aquell espai i que els serveis de neteja van treballar molt bé. 
Expressa que el problema és que els veïns es queixen perquè aquests serveis de neteja 
no arriben a la porta de les cases on també s’acumula molta brutícia. 
 
La tècnica de Dinamització Cultural, Neus Sánchez, li respon que s’està estudiant 
ampliar les zones de neteja i arribar als carrers adjacents. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Saila i pregunta si l’espai que es deixarà lliure d’activitats 
que va des del Casal Pere Quart fins la botiga Zara no es podria deixar lliure durant tot 
l’any, ja que comenta que el cap de setmana és impossible de passejar. 
 
El regidor delegat, Lluís Monge li respon que aquesta proposta ja es va fer en algun 
altre Consell de Districte i es va dir que no podia ser, ja que el trajecte dels autobusos 
era complicat i que anul·larien l’accés del transport públic. Això podria provocar un 
efecte “by pass” fent que la gent marxes a comprar a altres comerços amb millor 
mobilitat i els comerciants es queixessin. 
 
El senyor Lluís Saila proposa que llavors caldria mirar que les terrasses no ocupessin 
tant espai. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i fa una proposta per millorar el tema 
esportiu. Comenta que si volem una ciutat on les curses tinguin nom i siguin conegudes, 
cal que es torni a imposar la cursa dels 10 km i no pas oferir-la com a cursa popular. 
També expressa que caldria potenciar altres zones de sortida com ara la ronda de 
Ponent o la ronda de Zamenhof, ja que són més amples i adequades. 
 
Pren la paraula el senyor Josep Ibars, que vol saber quines altres alternatives i 
propostes s’ofereixen durant la Festa Major al públic juvenil a part de les barraques. 
 
Quim Carné li respon que d’activitats n’hi ha moltes, però que evidentment depèn molt 
del que es busqui. Explica que les activitats s’ofereixen a tothom i que cadascú tria on 
vol assistir. 
 
Pren la paraula el senyor Josep Ibars i diu que les barraques han sigut un element més 
significatiu per als joves, ja que les han obert tot el dia oferint més activitats. 
 
Jordi Font i expressa que el tema de les barraques ja es va tractar en el seu moment i el 
Districte es va posicionar neutre, és a dir, no es van valorar ni positivament ni 
negativament i cadascú va poder dir la seva opinió. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font i pregunta si s’ha millorat l’àudio dels versots, ja 
que si no ets a primera fila no se sent res. 
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El regidor de Cultura li respon que intentaran que aquest any el so sigui millor. 
 
El president del Consell agraeix les explicacions i passa al següent punt de l’ordre del 
dia. 

 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
El senyor Jordi Font explica que aquesta vegada només s’han celebrat el Consell 
d’Igualtat Dona-Home i el Consell Escolar. Seguidament cedeix la paraula al senyor 
Evaristo Fortuny, representant del Consell d’Igualtat Dona-Home, per tal que ens informi 
del que es va tractar en l’ultima reunió. 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny i ens fa saber que el passat 10 de juny del 
2013 va assistir al Consell d’Igualtat Dona-Home en què es va tractar el tema del 
voluntariat i es va presentar el programa, per tal que en féssim difusió i animéssim a 
totes les entitats que estiguin interessades en formar-ne part. També expressa que per 
a més informació podem consultar el web de l’Ajuntament a l’apartat de “Sabadell 
Suma”. 
Per últim, ens fa saber que l’any passat es van entrevistar 180 persones, de les quals el 
75% es van fer voluntàries, van assessorar 22 entitats i van fer 4 cursos de formació. 
 
Un cop acabada la intervenció del senyor Evaristo Fortuny, el president del Consell 
cedeix la paraula al senyor Juan Antonio Paleo, representant del Consell Escolar 
Municipal. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i ens fa saber que el Consell va tenir lloc 
el passat 11 de juny del 2013. Seguidament destaca els temes més rellevants que es 
van tractar: 

 
• Dades sobre el procés de preinscripció a les escoles bressol publiques. 
• Els dies de lliure disposició pel curs 2013/14 seran el 4 de novembre, el 3 de 

març i el 2 de maig. 
• Es continua treballant en la comissió d’àrees territorials d’influència, i els acords 

es presentaran a l’octubre. 
• Activitats relacionades amb l’emprenedoria a les escoles: alumnes de 5é de 

primària.  
• Promoure/potenciar la responsabilitat, l’assumpció de risc. El programa pretén la 

creació d’una cooperativa per part dels alumnes i la comercialització d’un 
producte. Es vol començar l’experiència en 1 o 2 centres. 

• Hi ha el suport de l’Ajuntament a través de Promoció Econòmica / Vapor Llonch. 
• La Generalitat no ha convocat les ajudes per material escolar i llibres. 
• L’Ajuntament augmentarà les prestacions per material escolar i llibres de 80.000 

a 400.000 €. 
• La fam no fa vacances. Campanya durant el mes de juny perquè 

entitats/associacions, etc. convoquin en els seus actes/activitats, recollides 
d’aliments. 

• Projectes d’impuls a la lectura. El Sr. Paleo aporta el següent document: 
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“Programa LECXIT – Lectura per l’èxit educatiu. Curs 2013/14 
 
Està adreçat als alumnes de 4t primària amb dificultats en comprensió lectora, 
amb pocs hàbits lectors i sense problemes conductuals. 
 
Els centres faran les propostes d’alumnes. LECXIT assignarà els alumnes amb 
els voluntaris, els quals surten del servei de voluntariat de l’Ajuntament. Es faran 
trobades d’una hora setmanal a les biblioteques publiques (sud i nord). 
Col·laboració dels bibliotecaris. 
 
LECXIT farà el seguiment de la evolució de les parelles i mediarà en cas de 
conflicte. El seguiment es compartirà amb el centre educatiu. 
 
De moment s’han presentat al programa quatre escoles de la ciutat, dues de la 
zona nord (que faran les trobades en la Biblioteca del Nord) i dues de la zona 
sud (que faran les trobades a la Biblioteca del Sud). 
 
Cal la col·laboració de les AMPA, que donaran la cobertura legal als voluntaris 
en el tema de l’assegurança. 
 
Que ha de fer l’escola?  

• Implicació de la direcció. 
• Implicació dels tutors de 4t primària, que seleccionaran l’alumnat i 

recolliran les autoritzacions de les famílies.  
• Implicació de l’AMPA, donant cobertura legal.  
• Altres: Difusió programa WEB, revista escolar, etc.” 

 
El president del Consell agraeix les explicacions i passa al següent punt de l’ordre del 
dia. 

 
 
5.  Comunicacions 

 
El senyor Jordi Font expressa que, pel que fa als desperfectes produïts per les obres de 
la xarxa de recollida pneumàtica, s’han dut a terme tasques de reparació del paviment 
dels carrers de Sant Quirze, pl. de Marquilles i c. de Gràcia. 
 
Ens fa saber que el dimarts 18 de juny s’inicien les reparacions al c. de Jovellanos entre 
els carrers de Josep Renom i Garcilaso. Aquesta actuació tindrà una durada de 4 dies. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga i pregunta quan es durà a terme la visita 
referent a la recollida pneumàtica que teníem pendent. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li respon que s’ha de trobar el dia que ens vagi bé a 
tots i potser caldrà anar-hi per grups. Comenta que intentaran tenir tota la informació per 
a la propera reunió per tal d’aclarir aquest tema.  
 
Seguidament el president del Consell ens informa de les festes majors que s’han 
celebrat i que estan pendents de celebrar al nostre districte. 
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Expressa que el cap de setmana del 7, 8 i 9 de juny es va celebrar la Festa Major de 
Sant Oleguer - Sol i Padrís amb assistència força nombrosa de veïns i veïnes. 
 
També comenta que el cap de setmana de 14, 15 i 16 de juny s’ha celebrat la Festa 
Major de Centre-Creueta amb tota normalitat. 
 
Per últim, ens fa saber que el cap de setmana del 28, 29 i 30 de juny es celebrarà la 
Festa Major de Centre Mercat i que totes les activitats es faran a la pl. del Vallès. 
 
D’altra banda, ens informa que s’ha presentat una denúncia a urbanisme respecte al 
tancat del Nagi, ja que no compleix les mesures de seguretat adients. També ens fa 
saber que s’ha presentat una altra denúncia per l’oficina de correus de la via de 
Massagué, ja que els veïns es queixen que està abandonada, plena de vidres trencats i 
s’hi ha detectat la presència de rosegadors. 
  
Seguidament el president del Consell dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

6.  Torn obert de paraules 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny i recorda als assistents que els dies 28, 29 i 
30 de juny es celebrarà la Festa Major del seu barri. Ens convida a tots a gaudir 
d’aquesta festa i reparteix programes entre els assistents. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font i expressa que molts joves, per causa dels 
exàmens de la selectivitat, han demanat l’ampliació d’horaris de les biblioteques 
municipals. 
 
El regidor delegat, Lluís Monge, li respon que fa un temps hi havia sales d’estudi en 
algunes biblioteques i també en alguns casos s’havien utilitzat centres cívics. 
 
El president del Consell respon que es preguntaran els horaris d’estiu previstos a les 
biblioteques municipals i traslladarem la proposta. 

 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 

 
El secretari delegat     Vist i plau 

       El president 


